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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 28. 04. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     16.25 h  
   
Prítomní:            28 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Michal Dobiaš 

Ing. Štefan Škríp 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Mgr. Barbora Bajgarová – riaditeľka sekretariátu prednostu MsÚ 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Eva Lacková – manažér kvality  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru    

Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPO a S    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Ing. Ján Ďuračka – vedúci oddelenia pre strategický rozvoj mesta 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Milan 

Budáč a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Mgr. Katarínu Bubnášovú a Ing. Ivana 
Vaňu.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Helena Dadíková - predsedníčka,  
Gabriel Čauder – člen,  
Jozef Krško – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 110/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá 
návrh na doplnenie programu. V závere uviedol, že dopĺňa bod do bodu Rôzne a to: 
Informácia o dostavbe polyfunkčného objektu Prievidza (Titanic) 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1.   O t v o r e n i e  
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3. Správa SAD Prievidza, a. s. o použití finančných prostriedkov v MHD Prievidza za  

obdobie január - marec 2009 
4. Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia KaSS v Prievidzi za rok 2008 
5. Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie Harmónia za  

rok 2008 
6. Správa o činnosti Domova dôchodcov v Prievidzi a vyhodnotenie finančného plnenia  

rozpočtu k 31.12.2008 
7. Informácia o plnení Komisionárskych a Nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA,  

s. r. o. v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za obdobie 1-12/2008 
8. Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného majetku,  

Mandátnej zmluvy o vedení účtovníctva, správou finančných prostriedkov  
v súvislosti s predajom bytov a nebytových priestorov za obdobie 1-12/2008 

9. Správa o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza spracovaná  
k 31.12.2008 

10. Záverečný účet mesta Prievidza za rok 2008 a Hodnotiaca správa o plnení rozpočtu  
mesta Prievidza za rok 2008 

11. Návrh Doplnku č. 1 k VZN č. 96/2008 o poplatkoch v školstve 
12. Informácia o podaných projektoch mesta Prievidza 
13. Schválenie Doplnku č. 4 ku Kúpnej zmluve so spoločnosťou ARCHER INVEST, s. r. o. 

Bratislava 
14. Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie  



 3

15. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku  
16. R ô z n e 
17. D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
18. I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
19. Z á v e r 
 
 
P r o g r a m   bodu č. 16 –  „   R ô z n e   “ 
1. Poslanecký návrh Ing. Ivana Vaňu na zmenu uznesenia MsZ č. 61/09 zo dňa 24. 02. 

2009 
2. Informácia o možnosti výstavby autobusovej zastávky pri objekte Hypernova 
3. Informácia o spracovaní štúdie rekonštrukcie bloku B budovy na Hviezdoslavovej ulici č. 

3 v Prievidzi s predbežnou kalkuláciou nákladov v zmysle uznesenia MsZ č. 214/07 
4. Informácia o možnosti vypracovania technickej štúdie a realizácie inteligentného 

dopravného systému v meste Prievidza. 
5. Informácia ohľadom vyúčtovávania poskytnutých finančných prostriedkov športovými 

klubmi 
6. Schválenie platu hlavného kontrolóra mesta Prievidza 
7.   Informácia o dostavbe polyfunkčného objektu Prievidza (Titanic) 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 111/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 -  
Vyhodnotenie uznesení MsZ 

 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že v materiáli Vyhodnotenie uznesení 

MsZ je za roky 1997 - 2009 celkovo v sledovaní 63 uznesení, alebo častí uznesení. Materiál 
obsahuje 14 uznesení prijatých v rokoch 2009 – 2006, ktoré sú po ich vyhodnotení splnené 
a navrhnuté na vypustenie zo sledovania. Následne sa čiastočne vyjadril k všetkým 
uzneseniam navrhnutých na vypustenie zo sledovania v poradí podľa predloženého 
materiálu.  
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v období od 24. 02. 
2009 do 28. 04. 2009 boli ukončené 2 kontroly a 9 kontrol je rozpracovaných. Následne sa 
osobitne vyjadrila k ukončeným kontrolám. Tiež informovala o stanovisku hlavnej kontrolórky 
mesta k plneniu uznesení MsZ a uviedla, že z celkového počtu 14 uznesení navrhnutých na 
vypustenie zo sledovania bolo vybraných 6 uznesení na kontrolu a to uznesenia č. 25/09, 
253/08, 375/08, 418/08, 421/08, 479/08. V závere Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka 
mesta, konštatovala, že vykonanými kontrolami nebol zistený nesúlad medzi podmienkami 
schválenými v uzneseniach a vyhodnotenými uzneseniami navrhnutými na vypustenie zo 
sledovania a odporučila na základe vykonanej kontroly prijať predkladaný materiál 
s pripraveným návrhom uznesenia. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 112/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
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- k bodu 3 - 
Správa SAD Prievidza, a. s. o použití finančných prostriedkov v MHD Prievidza za  

obdobie január - marec 2009 
 

Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ SAD Prievidza, a. s., informoval o použití 
finančných prostriedkov mesta Prievidza v MHD Prievidza za obdobie január – marec 2009. 
Uviedol, že v prvom štvrťroku 2009 došlo vo všeobecnosti k zníženiu tržieb a to z dôvodu, že 
občania prešli na platenie cestovného prostredníctvom čipových kariet, nakoľko takto 
uhradené lístky sú lacnejšie. Došlo však aj k zvýšeniu nákladov a to pri prijatí 3 vodičov nad 
rámec a zlý stav autobusového parku. Na druhej strane došlo k zníženiu nákladov na 
pohonné hmoty z dôvodu zníženia ceny nafty, a tak výsledok hospodárenia spoločnosti SAD 
Prievidza, a. s., predstavuje zisk. Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ SAD Prievidza, a. s., 
uviedol, že nakoľko boli ukončené rokovania s mestom Bojnice o financovaní MHD mesta 
Bojnice a bola podpísaná dlhodobá zmluva, , ku dňu 01. 04. 2009 sa zmenili cestovné 
poriadky, bola zrušená linka 33 a spoje z tejto linky boli presunuté na linku 3. Na základe 
požiadaviek občanov na zmeny cestovných poriadkov, hlavne spojov k UNIPOLIKLINIKE 
spoločnosť SAD Prievidza, a. s., pripravila návrh zmien cestovných poriadkov ku dňu 01. 05. 
2009. Zmeny sa dotknú hlavne liniek MHD 15 a 90. 
 MsZ uznesením č. 113/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
SAD Prievidza, a. s.  
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 -  
Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia KaSS v Prievidzi za rok 2008 

 
Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval, že prevádzku kultúrnych zariadení mesta 

a kultúrno-výchovnú činnosť zabezpečovalo v roku 2008 v priemernom prepočítanom stave 
24,75 a vo fyzickom počte 26,66 zamestnancov. Niektoré pomocné práce na úseku 
technickej prevádzky boli zabezpečované aj pracovníkmi v rámci verejno-prospešných prác.  
      Na úseku kultúrnej činnosti organizácia KaSS od februára 2008 v spolupráci s inými 
subjektmi začala vydávať  nový informačný mesačník „Kam dnes“ s kompletným prehľadom 
o kultúrnych, spoločenských, výstavníckych, filmových a turistických aktivitách na území 
mesta a okresu. Počas leta KaSS prvýkrát usporiadalo letný kultúrny festival pod názvom 
„Kam v lete“, ktorý bol realizovaný prevažne počas víkendov na Námestí slobody v Prievidzi. 
Od začiatku roku 2008 bol z dôvodu nevyhovujúceho technického stavu uzatvorený Kultúrny 
dom v Necpaloch, ktorý prešiel v mesiacoch august – december 2008 celkovou 
rekonštrukciou. Vláda SR na svojom výjazdovom zasadaní v Dome kultúry 30. apríla 2008 
schválila poskytnutie nenávratného finančného príspevku vo výške 6 mil. Sk, zvyšné 
finančné prostriedky boli vykryté z rozpočtu Mesta Prievidza. Dňa 22. decembra 2008 po 
prechádzajúcej kolaudácii objektu bol Kultúrny dom Necpaly slávnostne otvorený a daný do 
užívania. Následne Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS,  informoval o kultúrnych aktivitách, ktoré 
sa uskutočnili počas roku 2008 a tiež informoval o percentuálnom plnení rozpočtu KaSS za 
rok 2008. Konštatoval, že hospodárskym výsledkom je strata vo výške 143 826,- Sk 
(4774,15 €). Uviedol, že táto strata bola spôsobená tým, že niektoré akcie boli uskutočnené 
v roku 2008 a ich finančné vysporiadanie sa uskutočnilo až v roku 2009. Dodal, že táto strata 
už bola vyrovnaná v prvom štvrťroku 2009.    
 MsZ uznesením č.  114/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Správu o činnosti 
a výsledkoch hospodárenia KaSS v Prievidzi za rok 2008.  
Hlasovanie: 29 poslancov za 
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- k bodu 5 -  
Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie Harmónia za  

rok 2008 
 

Mgr. Oľga Ďurčenková, riaditeľka neziskovej organizácie Harmónia, uviedla, že 
vzhľadom k účelu založenia, zabezpečuje nezisková organizácia HARMÓNIA  poskytovanie 
sociálnej pomoci v domove pre osamelých rodičov a v útulku. V hodnotenom období nedošlo 
k zmene v rozsahu  poskytovaných sociálnych služieb. V Domove pre osamelých rodičov  sa 
poskytovali sociálne služby  podľa zákona o sociálnej pomoci  v rozsahu bývanie a sociálne 
poradenstvo. Toto zariadenie má kapacitu 16 osôb a v priebehu roku 2008 bolo v domove 
ubytovaných celkom 5 rodičov a 12 nezaopatrených detí. Využitím finančných prostriedkov 
získaných poskytnutím 2 % z dane v snahe o zachovanie primeraného štandardu 
ubytovaným zabezpečila organizácia čiastočnú rekonštrukciu objektu  i priľahlého pozemku. 
Útulok poskytoval služby podľa zákona o sociálnej pomoci v rozsahu  prístrešie, zaopatrenie, 
poradenstvo, sociálna prevencia a stravovanie vo forme jedného teplého jedla denne.  Toto 
zariadenie má kapacitu  20 lôžok, z čoho tvorí 15 lôžok pre mužov a 5 pre ženy. V priebehu 
roku 2008  bola v útulku  poskytnutá pomoc   33 osobám, z toho 7 ženám. V mesiacoch 
november – december 2008 sa zvýšil počet ubytovaných klientov v priemere o  5 osôb 
denne. Sociálne poradenstvo v oboch zariadeniach bolo poskytované v úzkej súčinnosti 
s odborom starostlivosti o občana – sociálnym oddelením Mestského úradu v Prievidzi. 
Poradenská činnosť bola orientovaná prevažne na  zabezpečenie  podmienok  na 
uspokojovanie základných životných potrieb, ďalšieho bývania,  zamestnania a  vybavovanie  
úradných záležitostí. Výdavky neziskovej organizácie HARMÓNIA  v roku 2008  dosiahli 
výšku 1 873 861,89 Sk (5771,16 €),  celkové príjmy  predstavujú 1 403 446,- Sk (46585,87 
€), pričom zostatky  v pokladni a na účtoch  boli  164 110,75 Sk (5447,48 €). Záväzky 
organizácie vo výške 5 025,- Sk (166,80 €) a pohľadávky vo výške 855,- Sk (28,38 €) za 
účtovné obdobie roku 2008  boli plnené priebežne. Nezisková organizácia hospodárila 
v súlade so schváleným rozpočtom.  

MsZ uznesením č. 115/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie Výročnú 
správu o činnosti a výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie Harmónia, n. o., za rok 
2008. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 -  
Správa o činnosti Domova dôchodcov v Prievidzi a vyhodnotenie finančného plnenia  

rozpočtu k 31. 12. 2008 
 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD v Prievidzi, prítomných informoval o činnosti 
a finančnom plnení rozpočtu DD v Prievidzi za rok 2008 a uviedol, že celkové príjmy 
predstavujú čiastku 32 833  tis. Sk (1 089,86 tis. €) a celkové výdavky rozpočtu boli  32 640  
tis. Sk (1 083,45 tis. €), pričom prebytok rozpočtového hospodárenia predstavuje čiastku 193   
tis. Sk (6,41 tis. €). Prebytok 193 tis. Sk  je tvorený nedočerpanými zdrojmi vo výške 141 tis. 
Sk (4680,34 €) za rok 2008 a výdavkami vo výške 52 tis. Sk (1726,08 €), ktorých zdrojmi 
financovania boli nedočerpané vlastné príjmy za rok 2007. Dotácia na financovanie 
zariadenia pre rok 2008 dosiahla objem 17 824 tis. Sk (591648,41 €). Dotácie  na bežné i 
kapitálové výdavky boli vyčerpané v plnej výške. Dotácie DD v Prievidzi získava zo štátneho 
rozpočtu a z rozpočtu zriaďovateľa. Vlastné príjmy zariadenia v roku 2008 dosiahli sumu 15 
009 tis. Sk (498,21 €).  Príjmom zariadenia sú poplatky prijaté od klientov za poskytované 
služby. Celkovo plánovaný rozpočet príjmov za poskytované služby v roku 2008 bol 
naplnený len na 98,01 %. Z dôvodu, že prevádzkovanie novej časti domova dôchodcov na 
ulici M. Rázusa bolo plánované od začiatku roku. Ďalším príjmom zariadenia je dotácia. 
V roku 2008 dosiahla výšku 17.824 tis. Sk (591648,41 €). Táto suma je tvorená dotáciou zo 
ŠR, vo výške 10.116 tis. Sk (335789,68 €) a dotáciou od zriaďovateľa mesta Prievidza vo 
výške 7 708 tis. Sk (255858,73 €). Plnenie v tejto časti príjmov bolo realizované na 100 %.  
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 MsZ uznesením č. 116/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo správu o činnosti 
DD v Prievidzi. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 -  
Informácia o plnení Komisionárskych a Nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA,  

s. r. o. v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za obdobie 1-12/2008 
 
 Ing. Ján Ďuračka, konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., informoval o použití 
finančných prostriedkov v oblasti verejného osvetlenia a športovísk v roku 2008. Ďalej 
uviedol, že poskytnuté finančné prostriedky boli v roku 2008 postupne čerpané a použité na 
úhradu výdavkov potrebných na zabezpečenie nevyhnutnej prevádzky verejného osvetlenia 
a športovísk a na investičné akcie. Celkom predstavujú vyčerpané prostriedky za obdobie 1 
– 12/2008 sumu  52 219 736,50 Sk (1733377,70 €). Vznikol rozdiel medzi poskytnutými 
finančnými prostriedkami a ich skutočným čerpaním v roku 2008. K nedočerpaniu finančných 
prostriedkov došlo len v prípade prevádzky verejného osvetlenia a cestnej svetelnej 
signalizácie a pri realizácii investičných akcií, celkom vo výške 423 954,50 Sk (14072,71 €). 
Finančné prostriedky určené na elektrickú energiu verejného osvetlenia a cestnej svetelnej 
signalizácie  a na zabezpečenie správy športovísk boli prečerpané, celkom vo výške 51 498 
191,- Sk (1709426,80 €), čo tvorí rozdiel  – 4 725 236,50 Sk (156849,12 €). Spoločnosť 
UNIPA, spol. s r. o., navrhuje, aby nedočerpané finančné prostriedky pre oblasť správy 
a prevádzky VO a CSS a na realizáciu investičných akcií za rok 2008 vo výške 423 954,50 
Sk (14072,71 €) neboli spoločnosťou UNIPA, spol. s r. o., vrátené do rozpočtu, ale 
započítané oproti prečerpaným prostriedkom na zabezpečenie správy športovísk za rok 
2008 v celkovej výške 423 954,50 Sk (14072,71 €).  Na úhradu finančných prostriedkov nad 
rámec vzájomného vysporiadania použila spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., príjmy získané 
prevádzkovaním zvereného mestského majetku , ktoré dosiahli výšku 2 536 422,- Sk 
(84193,79 €). Tieto príjmy však nepokrývajú prečerpané finančné prostriedky nad rámec 
vzájomného vysporiadania, čím vzniká rozdiel vo výške 2 188 814,50 Sk (72655,33 €). 
V minulých rokoch, pokiaľ vznikol rozdiel (nedoplatok alebo preplatok), bol predmetom 
vzájomného vysporiadania medzi mestom Prievidza a spoločnosťou UNIPA, spol. s r. o. 
Vzhľadom ku skutočnosti, že príjmy získané prevádzkovaním zvereného majetku v roku 
2008 vzrástli oproti roku 2007, nedokázali pokryť rozdiel medzi poskytnutými finančnými 
prostriedkami a skutočnými výdavkami potrebnými na zabezpečenie nevyhnutnej prevádzky 
zverených stredísk, je spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., nútená požiadať mesto Prievidza 
o úhradu vzniknutého nedoplatku vo výške 1 737 549,- Sk (57676,06 €) za elektrickú energiu 
verejného osvetlenia a cestnej svetelnej signalizácie, ako aj o úhradu rozdielu vo výške 
451 265,50 Sk (14979,27 €) v dôsledku prečerpania poskytnutých prostriedkov na prevádzku 
športovísk v roku 2008. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa v rámci rozpravy informoval, 
dokedy spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., požaduje zaplatenie tohto rozdielu. Ing. Ján 
Ďuračka, konateľ spoločnosti, uviedol, že by išlo o úpravu vlastného imania spoločnosti, 
nakoľko, pokiaľ nebude vlastné imanie v potrebnej výške, môže spoločnosti hroziť likvidácia. 
 MsZ uznesením č. 117/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o plnení zmlúv a schválilo vzájomné vysporiadanie finančných prostriedkov medzi mestom 
Prievidza a spoločnosťou UNIPA, spol. s r. o. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
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- k bodu 8 - 
Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného majetku,  

Mandátnej zmluvy o vedení účtovníctva, správou finančných prostriedkov  
v súvislosti s predajom bytov a nebytových priestorov za obdobie 1-12/2008 

 
 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., uviedol, že SMMP, s. r. o., v roku 2008 
zabezpečovala výkon správy hnuteľného a nehnuteľného majetku  - bytového a nebytového 
fondu a ostatného majetku zmluvne zvereného do správy mestom Prievidza, činnosti 
súvisiace s výkonom správy 173 bytových jednotiek  vo vlastníctve mesta na Ciglianskej 
ceste do 28. 02. 2008, zabezpečovala vedenie účtovníctva, správu finančných prostriedkov 
v súvislosti s predajom bytov a nebytových priestorov, zabezpečovala vedenie účtovníctva 
spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o.,  Prievidza. Následne sa podrobnejšie vyjadril 
k niektorým častiam správy a to: 
Majetok zverený do správa - SMMP,  s. r. o., v roku 2008 zabezpečovala výkon správy 
hnuteľného a nehnuteľného majetku bytového hospodárstva a nebytových priestorov 
a ostatných budov zverených mestom. K 31. 12. 2008 spoločnosť spravovala majetok mesta 
v celkovej výške 517 962 559,18 Sk (17 193 207,17€).  
Správa bytov – k 31. 12. 2008 SMMP, s. r. o., celkovo evidovala 576 bytov. Počet bytov v 
priamej správe SMMP, s. r. o., bol 491. K úbytku bytov došlo v správe iných správcovských 
spoločností a to o 23 odpredaných bytov. Aktuálny stav bytov u iných správcovských 
spoločností je 85.  SMMP, s. r. o., zvýšila základné nájomné o 15% v bytoch s regulovaným 
nájomným:  

• na Kútovskej (46 b. j.) 
• v bytoch, ktoré sú v súkromných správach. 

SMMP, s. r. o., vykonávala činnosti súvisiace s výkonom správy 173 bytových jednotiek do 
konca februára 2008. Kúpnou zmluvou č. 01/07, ktorá bola uzavretá medzi Mestom 
Prievidza a Správou majetku mesta Prievidza, s. r. o., prešla budova „Sociálne bývanie 
Ciglianska cesta 173 b. . Prievidza“ k 01. 03. 2008 do majetku SMMP s. r. o. 
V roku 2008 boli mestu odvedené finančné prostriedky vo výške 242 tis. Sk, ktoré sa týkali 
roku 2007. Finančné prostriedky za rok 2008 vo výške 837 tis. Sk (28 tis. €) budú mestu 
odvedené v priebehu roku 2009. Daný stav je zapríčinený pretrvávajúcou zlou platobnou 
disciplínou nájomníkov na Ciglianskej ceste. 
Odpredaj bytov - SMMP, s. r. o., v roku 2008 vykonávala vedenie účtovníctva, správu 
finančných prostriedkov v súvislosti s odpredajom bytov a nebytových priestorov, vymáhanie 
nedoplatkov a ďalších činností spojených s predajom.   
Nebytové priestory - V priebehu  roku 2008 bola do správy majetku SMMP, s. r. o., doplnená 
budova Domu služieb spolu s pozemkom a prislúchajúcim hmotným majetkom. Boli 
odpredané  potraviny na Ul. Štefánika, stávková kancelária na Ul. Hurbana a sklad na 
Šulekovej ulici. 
Pohľadávky - SMMP, s. r. o., k 31. 12. 2008 eviduje  pohľadávky na základe nájomných 
zmlúv za prenájom bytov a nebytových priestorov a ostatné pohľadávky vyplývajúce 
z prevádzkovej činnosti spoločnosti.  
Transfery - SMMP, s. r. o., v roku 2008 dostala z rozpočtu mesta transfery vo výške 12 977 
tis. Sk. Podstatnú časť transferov – 10 000 tis. Sk tvoril vklad do kapitálové fondu. 
Prostriedky boli určené na zabezpečenie finančnej stability spoločnosti z dôvodu splácania 
úveru za nákup objektu na Ciglianskej ceste (173 b. j.). 

Na rozvoj bývania boli prostriedky vo výške 2 376 tis. Sk (z toho 20 tis. poplatky za 
správu) určené na cielené akcie. Pre nedostatok finančných prostriedkov sa vôbec 
nerealizoval projekt prístupovej cesty na Falešníka (bola vypracovaná iba štúdia) a čiastočne 
nedočerpané ostali aj niektoré projekty, celkovo vo výške 106 tis. Sk. 

Poskytnuté zdroje na kluby dôchodcov, sociálno-integračné centrum a azylový dom na 
Košovskej ceste v súhrnnej výške 601 tis. Sk boli použité na zabezpečenie prevádzky 
spravovaných zariadení v celej výške. SMMP, s. r. o., časť nákladov vykryla z vlastných 
zdrojov. 
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 Uznesením MsZ č. 275/08 bolo schválené zaradenie 1,5 mil. Sk do rozpočtu mesta na 
vykonanie úprav v objektoch mesta v správe SMMP, s.r.o., vyplývajúcich zo zákona 
657/2004 o tepelnej energetike. Prostriedky mali byť uvoľnené v 3 tranžách do konca roku 
2008. SMMP, s. r. o., obdržala z rozpočtu mesta pre tento účel iba 1. tranžu vo výške 500 tis. 
Sk.  
 MsZ uznesením č. 118/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o hospodárení SMMP, s. r. o., za rok 2008. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  

 
 

- k bodu 17 -  
D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v   

 
  V bode rokovania ,,Diskusia pre občanov“ sa neprihlásili žiadni občania so svojimi 
požiadavkami, pripomienkami a návrhmi.  

 
 

- k bodu 9 -  
Správa o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza spracovaná  

k 31.12.2008 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala, že na základe  
príkazných listov primátora mesta bola  vykonaná  riadna  inventarizácia  majetku,  záväzkov 
a rozdielu majetku a záväzkov mesta v pôsobnosti Mestského úradu v Prievidzi a mestských 
organizácií – KaSS Prievidza, základných škôl, ZUŠ L. Stančeka,  CVČ Spektrum a Domova 
dôchodcov Prievidza. Jednotlivé  organizácie  predložili   mestskému  úradu  písomné  
materiály  o vykonaní  inventarizácie k 31.12.2008. Mesto Prievidza k 31. 12. 2008  vlastnilo 
majetok v celkovej  obstarávacej  hodnote 3 470 682 tis. Sk (115 206 tis. €). Inventarizáciou 
bol overený aj stav cudzieho majetku – výpočtovej techniky  v celkovej výške 3 128 tis. Sk 
(104 tis. €), ktorý používajú základné školy na základe projektu INFOVEK. Inventarizáciou 
hmotného a nehmotného majetku bol k 31. 12. 2008 vyčíslený inventúrny  rozdiel   –   
schodok  na  hmotnom  majetku  spravovanom  mestským  úradom vo výške 981,00 Sk 
(32,56 €). Vyčíslený  inventúrny rozdiel bude v priebehu roka 2009 predmetom riešenia 
škodovej komisie pri MsÚ. Ďalší rozdiel medzi skutočným a účtovným stavom – schodok  bol 
zistený na majetku spravovanom  mestským úradom  na pohľadávkových účtoch  za 
daňovými a nedaňovými  príjmami  obcí  vo výške  35 610,00 Sk (1 182,04 €). Uvedený 
schodok  nie je  inventúrnym rozdielom, ide o formálny nesúlad s platbami za dane a 
poplatky prijatými v posledných decembrových dňoch, ktoré  na účet mesta boli pripísané na 
začiatku januára 2009.  
 MsZ uznesením č. 119/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Správu 
o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza ku dňu 31. 12. 2008. 
Hlasovanie: 21 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 -  
Záverečný účet mesta Prievidza za rok 2008 a Hodnotiaca správa o plnení rozpočtu  

mesta Prievidza za rok 2008 
 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala o záverečnom 
účte mesta Prievidza za rok 2008 a o Hodnotiacej správe o plnení rozpočtu mesta Prievidza 
za rok 2008. Informovala o obsahu správy a konštatovala, že údaje sú prevzaté z účtovnej 
závierky, ktorú skontrolovali a schváli audítori. Ďalej informovala o plnení rozpočtu a uviedla, 
že plnenie zdrojov bolo na 95,1%, plnenie výdavkov na 93,1% s rozdielom 19 278 tis. Sk. 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, následne informovala o príjmoch 
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a výdavkoch, o finančných operáciách a o percentuálnom plnení programov a fondov. 
V závere dodala, že záverečný účet a hodnotiaca správa boli predmetom rokovaní komisii 
MsZ, ktoré k predloženému materiálu nevzniesli žiadne pripomienky.  

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka, informovala o svojom stanovisku 
k záverečnému účtu mesta Prievidza za rok 2008 a uviedla, že rozpočet mesta je základným 
nástrojom finančného hospodárenia mesta a mesto ním riadi financovanie svojich úloh a 
funkcií. Rok 2008 bol druhým rokom, v ktorom malo mesto Prievidza zákonnú povinnosť 
zostaviť viacročný rozpočet na nasledujúce rozpočtové roky a s ročným predstihom zostavilo 
programový rozpočet výdavkov s ich rozdelením do 17 programov. Rozpočet mesta na rok 
2008 bol schválený uznesením MsZ č. 401/07 ako vyrovnaný. Počas roku 2008 boli 
mestským zastupiteľstvom schválené postupne 4 úpravy rozpočtu mesta v súlade so 
zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy s celkovou 
úpravou oproti pôvodne schválenému rozpočtu o 259 140 tis. Sk. Okrem uvedených úprav 
rozpočtu bolo vykonaných primátorom mesta 5 presunov rozpočtových prostriedkov na 
základe požiadaviek správcov rozpočtových prostriedkov zo dňa 04. 03., 30. 07., 18. 12., 29. 
12. 2008, ktorými sa nemenili celkové príjmy a celkové výdavky. Ďalej boli v 3 prípadoch 
zrealizované zmeny rozpočtu dňa 18. 12. a dve dňa 29. 12. 2008 na  základe mestu 
poskytnutých dotácií zo štátneho rozpočtu. Mesto Prievidza je povinné viesť  operatívnu 
evidenciu o všetkých vykonaných rozpočtových opatreniach počas rozpočtového roka. 
Vykonanou kontrolou operatívnej evidencie rozpočtových opatrení mesta Prievidza za rok 
2008 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že operatívna 
evidencia všetkých vykonaných rozpočtových opatrení bola vedená a mesto Prievidza 
postupovalo v súlade s § 14 ods. 3 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
a primátor mesta postupoval v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
Výsledkom hospodárenia mesta Prievidza za rok 2008 sú dosiahnuté celkové príjmy
 915 983 tis. Sk (30 405,07 tis. €) a celkové výdavky 896 705 tis. Sk (29 765,15 tis. €). 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o vývoji dlhu mesta a uviedla, 
že mesto Prievidza malo podľa zborníka vlastného hospodárenia k 01. 01. 2008 celkový dlh 
vo výške 267 453 tis. Sk. Podľa obratov na účte 461 – Bankové úvery predstavujú splatené 
tuzemské istiny v roku 2008 výšku 110 784 tis. Sk a na splátkach úrokov bolo podľa 
splátkových kalendárov zaplatené 21 287 tis. Sk. Mesto Prievidza v rozpočtovom roku 2008 
podľa príjmových finančných operácií a obratov na účte 461 prijalo bankové úvery v celkovej 
výške 41 998 tis. Sk na financovanie dostavby domova dôchodcov, výkup pozemkov pod 
priemyselný park a pod stavby mesta a na rekonštrukcie miestnych komunikácií. Podľa 
skontrolovaného zborníka predstavuje celkový dlh mesta k 31. 12. 2008 výšku 198 666 tis. 
Sk, podľa čoho poklesol zostatok nesplatených úverov v porovnaní s rokom 2007 o 68 787 
tis. Sk. Celkový dlh mesta vo výške 198 666 tis. Sk predstavuje výšku 32,2 % skutočných 
bežných príjmov za rozpočtový rok 2007 a suma ročných splátok istín vrátane úrokov 
predstavuje 21,4 % zo skutočných bežných príjmov dosiahnutých za  rozpočtový rok 2007. 
Mesto Prievidza celkovým dlhom mesta k 31. 12. 2008 vo výške 32,2 % skutočných bežných 
príjmov a sumy ročných splátok istín a úrokov vo výške 21,4 % skutočných bežných príjmov 
predchádzajúceho rozpočtového roka dodržalo súčasne platné dve podmienky používanie 
a prijatie návratných zdrojov financovania podľa ustanovenia § 17 zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Uznesením MsZ v Prievidzi č. 108/08 zo 
dňa 29. 04. 2008 bol schválený Záverečný účet mesta Prievidza za rok 2007 a finančné 
usporiadanie rozpočtového prebytku tvorbou fondu rozvoja mesta vo výške 12 410 tis. Sk. 
Podľa skontrolovaného zborníka vlastného hospodárenia boli peňažné prostriedky do fondov 
prevedené, čím bolo splnené uznesenie MsZ č. 108/08 k usporiadaniu rozpočtového 
prebytku. Ďalej bolo skontrolované splnenie uznesenia MsZ v Prievidzi č. 90/07 zo dňa 24. 
04. 2007 v nesplnenej časti – vrátenia finančných prostriedkov do fondu rozvoja bývania vo 
výške 29 tis. Sk. Kontrolou účtovníctva mesta bolo zistené, že prevodom zo dňa 03. 12. 2008 
boli finančné prostriedky vo výške 29 tis. Sk vrátené do fondu rozvoja bývania, čím bolo 
naplnené uznesenie MsZ č. 90/07. Pred schválením sa návrh záverečného účtu mesta 
predkladá na verejnú diskusiu a táto povinnosť bola mestom splnená dňa 07. 04. 2009 
a súčasne bol návrh zverejnený na internetovej stránke mesta. Mesto Prievidza zverejnilo 
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návrh záverečného účtu zákonným spôsobom, v zmysle ustanovení zákona o obecnom 
zriadení a zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Kontrolu zverejnenia 
návrhu záverečného účtu vykonala hlavná kontrolórka dňa 09. 04. 2009. Výsledkom verejnej 
diskusie ku dňu spracovania odborného stanoviska neboli žiadne pripomienky alebo 
námietky od obyvateľov mesta. Overenie ročnej účtovnej závierky mesta Prievidza za rok 
2008 podľa Audítorskej správy o previerke ročnej účtovnej závierky k 31. 12. 2008 vykonala 
audítorská spoločnosť BILANC AUDÍT SLOVAKIA spol. s  r. o., s licenciou na poskytovanie 
audítorských služieb č. 55 zo dňa 15. 12. 2003 vydanej Slovenskou komorou audítorov 
Bratislava. Overením ročnej účtovnej závierky a rozpočtového hospodárenia audítorom 
mesto Prievidza dodržalo ustanovenia zákona  o obecnom zriadení a zákona o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, 
konštatovala, že mesto Prievidza pri spracovaní návrhu záverečného účtu o rozpočtovom 
hospodárení za rok 2008 postupovalo v súlade s ustanoveniami zákona o obecnom zriadení, 
zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, zákona o účtovníctve a v súlade 
s Opatrením MF SR č. 010175/2004-42 o rozpočtovej klasifikácii v znení dodatkov. Mesto 
Prievidza prerokovaním návrhu záverečného účtu mesta za rok 2008 dňa 28. 04. 2009 
dodrží ustanovenie zákona č. 583/2004 Z. z.,  podľa ktorého sa návrh záverečného účtu 
musí prerokovať najneskôr do šiestich mesiacov po uplynutí rozpočtového roka. Hlavná 
kontrolórka na základe vykonaného preverenia a konštatovania dodržania zákonných 
ustanovení odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Prievidzi uzatvoriť prerokovanie 
záverečného účtu mesta Prievidza za rok 2008 podľa ustanovenia § 16 ods. 10 a) zákona č. 
583/2004 Z. z. výrokom: schvaľuje celoročné hospodárenie bez výhrad. 
 MsZ uznesením č. 120/09, ktoré tvorí príloh zápisnice, schválilo záverečný účet 
mesta Prievidza za rok 2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

- k bodu 11 -  
Návrh Doplnku č. 1 k VZN č. 96/2008 o poplatkoch v školstve 

 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že Doplnok č. 1 k VZN mesta 

Prievidza č. 96/2008 o určení príspevkov od zákonných zástupcov detí/ žiakov a dospelých 
na čiastočnú úhradu výdavkov v materských školách, v základnej umeleckej škole, v centre 
voľného času, v školských kluboch detí, v školských strediskách záujmovej činnosti, 
v školských jedálňach pri materských školách a pri základných školách je potrebné schváliť 
z dôvodu určenia všeobecnej časovej platnosti VZN,  bez vymedzenia na konkrétny školský 
rok. Tiež z dôvodu na vydané metodické pokyny k diétnemu stravovaniu z MŠ SR, ktorého 
súčasťou sú aj finančné pásma pre diétne stravovanie. Diétne stravovanie bude rozhodnutím 
mesta zabezpečovať školská jedáleň pri ZŠ Malonecpalská ul., z dôvodu aktualizácie 
finančných pásem z MŠ SR od 1.1.2009 uvádzajú sa náklady na nákup potravín na jedno 
jedlo v € na tri desatinné miesta a do doplnku sú zakomponované i návrhy škôl a školských 
zariadení.  
 MsZ uznesením č. 121/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1 k VZN 
mesta Prievidza o určení príspevkov od zákonných zástupcov detí/ žiakov a dospelých na 
čiastočnú úhradu výdavkov v materských školách, v základnej umeleckej škole, v centre 
voľného času, v školských kluboch detí, v školských strediskách záujmovej činnosti, 
v školských jedálňach pri materských školách a pri základných školách. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

- k bodu 12 -  
Informácia o podaných projektoch mesta Prievidza 

 
Mgr. Ivan Benca, referent oddelenia pre strategický rozvoj mesta Prievidza, uviedol, 

že  celkový počet pripravených projektov je 24. 
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Projekty sú predkladané na základe vyhlásených výziev: 
 „Elektronizácia a revitalizácia školských knižníc 2009“ – 5 projektov 
„Zdravie v školách“ – 4 projekty 
„Enviroprojek 2009“ – 2 projekty 
„Otvorená škola 2009“ – 7 projektov 
„Jazykové laboratóriá 2009“ – 6 projekty 
Celkový rozpočet projektov: 167  467,00 € / ( 5 045 110,84 Sk) 
Požadovaná výška dotácie: 147 847,00 € / ( 4 454 038,72 Sk) 
Kofinancovanie zriaďovateľom: 9 178,00 € / ( 276 496,43 Sk) 
Vlastné zdroje ZŠ: 10 442,00 € / ( 314 575,69 Sk) 
 
Projekt s názvom „ Kniha – cesta za vedomosťami a poznaním“, pripravila ZŠ, Ul. 
energetikov 242/39, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je obnovenie a rozšírenie knižničného 
fondu, zvýšenie záujmu žiakov  o čítanie literatúry, vytvorenie kultúrneho centra školy 
a vytváranie návykov a metód samostatného štúdia a celoživotného vzdelávania. 
 MsZ uznesením č. 122/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
 
Projekt s názvom „Knižnica bližšie k používateľom“, pripravila I. ZŠ, Ul. Sama Chalupku 
313/14, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je zriadenie knižnice v hlavnej budove školy 
spojením dvoch doteraz existujúcich oddelení, vybavenie knižnice moderným elektronickým 
knihovníckym systémom, ktorý umožní jednoduchšiu katalogizáciu, vyhľadávanie a evidenciu 
kníh. 
 MsZ uznesením č. 123/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   

 
Projekt s názvom „ Elektronizácia a revitalizácia školskej knižnice“, pripravila ZŠ, Ul. P. 
Dobšinského 746/5, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je revitalizácia žiackej a učiteľskej 
knižnice, jej elektronizácia, vytvorenie viacúčelovej čitárne a získavanie nových členov 
z radov žiakov a z lokálnej komunity. 
 MsZ uznesením č. 124/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Kniha – cesta za poznaním a zábavou“, pripravila ZŠ, Ul. Rastislavova 
416/4, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je elektronizácia a katalogizácia, zavedenie 
výpožičného systému kníh, vybavenie knižnice výpočtovou technikou a získanie doplnkovej 
literatúry so zameraním na povinnú literatúru. 
 MsZ uznesením č. 125/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
 
Projekt s názvom „Žime naplno“, pripravila ZŠ, Ul. energetikov 242/39, 971 01 Prievidza. 
Cieľom projektu je podporovať zdravie prostredníctvom pohybových a relaxačných prestávok 
v škole, pohybovými aktivitami v mimovyučovacom čase, zlepšovať životné a pracovné 
prostredie školy a viesť žiakov a zamestnancov školy k správnej životospráve a zdravému 
životnému štýlu. 
 MsZ uznesením č. 126/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 
Projekt s názvom „Rekondičný pobyt zamestnancov školy v Roháčoch“, pripravila ZŠ, 
Ul. P. Dobšinského 746/5, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je ochrana a podpora zdravia a 
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regenerácia zamestnancov školy, prevencia pred  civilizačnými ochoreniami, skvalitnenie 
psychosociálnej klímy na pracovisku a prenos výsledkov projektu na kvalitu práce so žiakmi.  
 MsZ uznesením č. 127/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo podanie 
projektu. 
Hlasovanie: 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Projekt s názvom „Podporme svoje zdravie“, pripravila ZŠ, Ul. P. J. Šafárika 3, 971 01 
Prievidza. Cieľom projektu je zlepšenie fyzického a psychického stavu pedagogických 
zamestnancov školy a celkové skvalitnenie psychosociálnej klímy v škole realizáciou 
liečebných procedúr.  
 MsZ uznesením č. 128/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo podanie 
projektu. 
Hlasovanie: 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Projekt s názvom „Komu sa nelení, tomu sa zelení...“, pripravila ZŠ, Ul. energetikov 
242/39, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je posilniť environmentálne vedomie žiakov, ich 
motivácia k tvorbe, zlepšeniu a ochrane životného prostredia a umožniť im získanie 
osobného a emocionálneho vzťahu k prírode. 
 MsZ uznesením č. 129/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
 
Projekt s názvom „Jazykové laboratórium pre základnú školu“, pripravila ZŠ, Ul. 
Rastislavova 416/4, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je zlepšenie podmienok pre 
vyučovanie cudzích jazykov prostredníctvom zavedenia moderných informačno-
komunikačných technológií do výchovno- vzdelávacej a metodickej činnosti učiteľov cudzích 
jazykov, sprístupnenie získavania vedomostí a zručností v cudzom jazyku verejnosti. 
 MsZ uznesením č. 130/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Projekt s názvom „V jazykovom laboratóriu to žiaci hravo zvládnu“, pripravila ZŠ, Ul. 
Dobšinského 5, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je vybavenie jazykovej učebne modernou 
výpočtovou a audiovizuálnou technikou, príprava a realizácia medzinárodných projektov, 
doplnenie odbornej anglickej a nemeckej literatúry a najmodernejších výukových programov 
a zriadenie samovzdelávacieho oddelenia v jazykovom laboratóriu. 
 MsZ uznesením č. 131/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Rozvíjame ducha jazykom “, pripravila ZŠ, Ul. energetikov 242/39, 971 
01 Prievidza. Cieľ projektu je zameraný na zmenu odovzdávania poznatkov prostredníctvom 
progresívnych metód s cieľom získať záujem žiakov o učenie cudzích jazykov, organizovanie 
kurzu pre všetkých pedagógov školy na osvojenie si základov CJ a práce s výučbovými 
programami za účelom efektívneho suplovania,  realizácia jazykových kurzov pre rodičov 
s cieľom zvládnutia základnej úrovne CJ, aby dokázali podať  pomocnú ruku svojmu dieťaťu. 
 MsZ uznesením č. 132/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Spoznávame svet pomocou IKT“, pripravila ZŠ, Ul. energetikov 242/39, 
971 01 Prievidza. Cieľom projektu je prostredníctvom IKT nástrojov a foriem zmeniť tradičnú 
formu vyučovania na modernú, zlepšovanie zručností v cudzom jazyku prostredníctvom 
multimediálnych prostriedkov, softvéru vo vyučovaní CJ a E-learningového vyučovania, 
prostredníctvom e – Twinningu participovať na medzinárodných projektoch. 
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 MsZ uznesením č. 133/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Otvorená škola 2009 – Krok pre komunikáciu do budúcnosti“, 
pripravila ZŠ, Ul. Rastislavova 416/4, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je zlepšiť 
kompetencie učiteľov a rodičov v IKT    (informačno – komunikačných technológiách), zmeniť 
klasickú formu komunikácie: škola-žiak-rodič-verejnosť, zefektívnenie prenosu informácií: 
škola-zriaďovateľ-verejnosť. 
 MsZ uznesením č. 134/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Poďme spolu čítať – stretnutia generácií“, pripravila III. ZŠ, Ul. Sama 
Chalupku 312/12, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je doplnenie knižničného fondu, rozvoj, 
rozširovanie a upevňovanie čitateľskej kultúry detí, skvalitnenie knižnično-informačných 
služieb pre žiakov a ich rodinných príslušníkov.  
 MsZ uznesením č. 135/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Zdravá škola – zdravá budúcnosť“, pripravila III. ZŠ, Ul. Sama 
Chalúpku 312/12, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je modernizácia existujúcej žiackej 
kuchynky a zlepšenie vybavenia telocviční novým, pre deti atraktívnym náradím. 
 MsZ uznesením č. 136/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Zelený ostrov pod oknami “, pripravila III. ZŠ, Ul. Sama Chalupku 
312/12, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je posilniť environmentálne vedomie žiakov, ich 
motivácia k tvorbe, zlepšeniu a ochrane životného prostredia a umožniť im získanie 
osobného a emocionálneho vzťahu k prírode. 
 MsZ uznesením č. 137/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Otvorme školu prostredníctvom IKT pre všetky generácie“, pripravila 
III. ZŠ, Ul. Sama Chalupku 312/12, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je umožniť čo 
najväčšiemu počtu žiakov pracovať s počítačmi nielen na vyučovacích hodinách, ale aj 
v mimovyučovacom čase i počas prázdnin, doplnenie webovej stránky školy o „ Diskusné 
fórum“ pre rodičov, sprístupnenie učebne výpočtovej techniky a využívanie internetu 
rodičovskej verejnosti so zameraním na sociálne slabšie rodiny a vytvorenie prezentácie 
školy a mesta v anglickom jazyku v rámci medzinárodného projektu e - twinning. 
 MsZ uznesením č. 138/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
Projekt s názvom „IKT vo vyučovaní“, pripravila  ZŠ, Ul. P. Dobšinského 746/5, 971 01 
Prievidza. Cieľom projektu je zlepšenie zručností žiakov a učiteľov v oblasti práce 
s informačno-komunikačnými technológiami /IKT/, zavedenie nových foriem a metód 
vyučovania, obnova súčasného vybavenia IKT, podpora budovania informačnej spoločnosti. 
 MsZ uznesením č. 139/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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Projekt s názvom „Budovanie informačnej spoločnosti“, pripravila  ZŠ, Mariánska ul. 554/ 
19, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je inovácia vyučovania na I. st. ZŠ s podporou IKT, 
zvyšovanie kompetencií žiakov a učiteľov, využívanie prostriedkov IKT v projektovom 
vyučovaní s využitím medzipredmetových vzťahov, realizácia zmeny obsahu a spôsobu 
vyučovania, vyučovacích metód a stratégií smerom k participatívnemu, interaktívnemu, 
zážitkovému učeniu, ktoré je založené na skúsenosti a prepojené zo životom. 
 MsZ uznesením č. 140/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Projekt s názvom „Držme krok s moderným vzdelávaním“, pripravila  ZŠ, Ul. P. J. 
Šafárika 3, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je modernizácia počítačovej učebne, zlepšenie 
podmienok vyučovania na všetkých predmetoch, kde sa využívajú IKT, realizácia kurzov 
práce s počítačom, internetom pre rodičov, dôchodcov a širšiu komunitu, systematické 
budovanie počítačovej gramotnosti žiakov a učiteľov. 
 MsZ uznesením č. 141/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Projekt s názvom „ Moderná komunikácia – brána do sveta“, pripravila I. ZŠ, Ul. Sama 
Chalupku 313/14, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je rozšíriť vybavenie školy 
o prezentačnú techniku, ktorá zvýši možnosti školy pre jej využívanie na konferencie, 
workshopy, prednášky, jej dlhodobé využitie bude aj vo vyučovacom procese, v riadení 
práce pedagogických zamestnancov, pri vzdelávacích podujatiach v rámci metodických 
združení a predmetových komisií, naučiť žiakov prezentovať výsledky svojej práce 
a obhajovať ich, prezentácia školy, mesta a SR v zahraničí – v partnerských školách a ich 
mestách. 
 MsZ uznesením č. 142/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Projekt s názvom „ Angličtina pre všetkých“, pripravila  ZŠ, Ul. P. J. Šafárika 3, 971 01 
Prievidza. Cieľom projektu je vybudovanie moderného digitálneho jazykového laboratória , 
zlepšenie a zmodernizovanie podmienok vyučovania cudzích jazykov, aplikácia netradičných 
foriem vyučovania s využitím IKT, tvorba pracovných listov zameraných na konverzačné 
cvičenia v 7.-9. ročníku. 
 MsZ uznesením č. 143/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Projekt s názvom „ Cudzie jazyky moderne“, pripravila I. ZŠ, Ul. Sama Chalupku 313/14, 
971 01 Prievidza. Cieľom projektu je zriadenie jazykového laboratória pre žiakov, 
zefektívnenie vyučovacieho procesu cudzích jazykov, vytvorenie pracovných materiálov – 
bilingválnych rozprávok pre zahraničných partnerov, rozšírenie jazykovej gramotnosti 
pedagogických zamestnancov, zintenzívnenie komunikácie so zahraničnými partnerskými 
školami v Nemecku a vo Francúzsku. 
 MsZ uznesením č. 144/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Projekt s názvom „ Moderné jazykové laboratórium“, pripravila III. ZŠ, Ul. Sama Chalupku 
312/12, 971 01 Prievidza. Cieľom projektu je zriadenie jazykového laboratória 
prostredníctvom ,ktorého chce podporiť skvalitnenie a modernizáciu výchovno – 
vzdelávacieho procesu v rámci cudzích jazykov, doplnenie učebne o študijné texty, odbornú 
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literatúru, multimediálne slovníky a zefektívnenie prípravy žiakov na cudzojazyčné 
olympiády. 
 MsZ uznesením č. 145/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 13 - 
Schválenie Doplnku č. 4 ku Kúpnej zmluve so spoločnosťou ARCHER INVEST, s. r. o. 

Bratislava 
 
     V kúpnej zmluve, ktorou boli spoločnosti ARCHER INVEST, s. r. o., Bratislava na základe 
 uznesenia MsZ č. 369/05 odpredané pozemky pod priemyselné podniky v priemyselnej 
zóne Prievidza – Západ II,  bolo zakotvené pre spoločnosť ARCHER právo spätného predaja 
pozemkov, ktoré nebudú odpredané investorom na výstavbu priemyselných podnikov, mestu 
za rovnakých podmienok, za akých im tieto boli odpredané. Uvedené právo je z pohľadu 
mesta poistkou, že pozemky nebudú využité na niečo iné v rozpore so záujmami mesta, ale 
že tieto prejdú späť do vlastníctva mesta, ktoré potom ďalej rozhodne o účele ich využitia. 
Toto právo mohla spoločnosť ARCHER uplatniť podľa zmluvy do 13 mesiacov od 
uzatvorenia zmluvy, t. j. do 31.1.2007. Vzhľadom na časový priebeh projektu Priemyselnej 
zóny – posunu vo výstavbe technickej infraštruktúry zóny, ako aj na skutočnosť, že pre 
zdĺhavé vybavovanie poskytnutia nenávratných finančných pomocí jednotlivým investorom 
zo strany štátu sa oddialili termíny začatia s výstavbou priemyselných podnikov, bola 
Doplnkami č. 1 – 4 posunutá lehota na uplatnenie tohto práva vždy o jeden rok.  V súčasnej 
dobe je Dodatkom č. 4 zo dňa 19. 12. 2008 uvedená lehota posunutá do 31. 01. 2010. 
Vzhľadom na hospodársku krízu požaduje úverujúca banka spoločnosti ARCHER dodatočné 
schválenie uvedeného Doplnku č. 4 aj mestským zastupiteľstvom. 
 MsZ uznesením č. 146/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 4 ku 
kúpnej zmluve medzi mestom Prievidza a spoločnosťou ARCHER Invest, s. r. o., Bratislava. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 14 -  
Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, na rokovaní MsZ informovala 
o dvoch žiadostiach o zriadenie vecných bremien a o žiadosti o majetkovoprávne 
vyporiadanie. 
 
Žiadosť spoločnosti MID Prievidza, s. r. o., o zriadenie vecného bremena   s právom uloženia 
inžinierskych sietí – vodovodu a kanalizácie v rozsahu podľa zamerania geometrickým 
plánom  cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 6652/1, parc. č. 6652/32 a parc. č. 
6652/33, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza,  za účelom realizácie stavby „Obchodné 
centrum Prievidza“. 

MsZ uznesením č. 147/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena za účelom realizácie stavby „Obchodné centrum  Prievidza,“ v prospech vlastníka 
tejto stavby na parc. č. 6958/136. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti AZ REAL, s.r.o., Prievidza, zástupcu investorov – vlastníkov pozemkov 
v k. ú. Hradec parc. č. 606/4, parc. č. 606/5, parc. č. 606/6 a parc. č. 606/12, o zriadenie 
vecného bremena   s právom uloženia prípojky vody a domového vodovodu pre rodinné 
domy v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. Hradec 
parc. č. 1226 - neknihovaná, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza.  
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MsZ uznesením č. 148/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena v prospech vlastníkov pozemkov a rodinných domov v k. ú. Hradec. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Návrh VVO č. IV, na majetkovoprávne vyporiadanie pozemkov v k. ú. Prievidza, parc. č. 
5318/2 vo výmere 98 m2 a časti  z parcely č. 5324/1 vo výmere asi 30 m2 z majetku COOP 
Jednota Prievidza, spotrebné družstvo Prievidza, podľa zamerania geometrickým plánom do 
vlastníctva mesta Prievidza za účelom vybudovania parkovacích miest.  

MsZ uznesením č. 149/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie pozemkov v k. ú. Prievidza,  za účelom vybudovania parkovacích miest a 
odporučilo primátorovi mesta rokovať s vlastníkom pozemkov  COOP Jednota Prievidza, 
spotrebné družstvo Prievidza,  o kúpnej cene. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
 
 

- k bodu 15 -  
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o 19 žiadostiach, 
ktoré boli doručené na majetkové oddelenie, z toho 14 žiadostí je o kúpu nehnuteľností, 2 
žiadosti sú o odklad úhrady kúpnej ceny, 1 žiadosť o zníženie kúpnej ceny, 1 žiadosť je 
o odklad dokončenia výstavby a 1 žiadosť je o prenájom pozemkov na Námestí slobody 
v Prievidzi. 
   
Žiadosť Vladimíra Chromého a manž., Prievidza, bytom Malonecpalská ul. č. 234/34, o kúpu 
časti pozemku v  k. ú. Prievidza, z parc. č. 3256/8 vo výmere približne 6 m2, za účelom 
majetkovoprávneho vyporiadania pozemku pod prístavbou sociálneho zariadenia. 

MsZ uznesením č. 150/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre  Vladimíra Chromého a manž. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal  
 
Žiadosť spoločnosti Elektroservis - Šramka, spol. s r. o., Prievidza, Ul. Matice slovenskej č. 
12, o kúpu časti  pozemku v  k. ú. Prievidza, z  parc. č. 3256/20 vo výmere približne 200 m2, 
za účelom vybudovania parkovacích plôch pre zásobovanie a parkovanie zásobovacích áut 
nájomníkov objektu obchodného centra Rozvoj a o súhlas na vybudovanie prístupovej 
komunikácie na vlastné náklady, ktorá bude bezodplatne prevedená do majetku mesta. 
V rámci diskusie bol odporučený prenájom tohto pozemku a nie predaj, nakoľko pod týmto 
pozemkom sú umiestnené inžinierske siete. Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, uviedol, 
že nesúhlasí s predloženými návrhmi a odporučil hľadať iné riešenia. Gabriel Čauder, 
poslanec MsZ, odporučil, aby bola povolená len výstavba jednosmernej cesty pre 
zásobovacie autá. 
  MsZ uznesením č. 151/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj  časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre spoločnosť  Elektroservis - Šramka, spol. s r. o., Prievidza, za 
účelom vybudovania parkovacích  plôch pre zásobovanie a parkovanie zásobovacích áut 
nájomníkov objektu obchodného centra Rozvoj. Ale uznesením č. 152/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice, schválilo MsZ pre spoločnosť Elektroservis – Šramka, s. r. o., Prievidza,  prenájom 
časti pozemkov v k. ú. Prievidza, za účelom vybudovania prístupovej komunikácie na vlastné 
náklady v šírke zodpovedajúcej vozidlám dopravnej obsluhy v celkovej hmotnosti do 3,5 t 
s jednosmerným prejazdom s tým, že výjazd bude na Dlhú ulicu s rešpektovaním  projektu 
odbočovacieho pruhu z Dlhej ulice na ulicu Matice slovenskej. Výmera pozemku pod 
novovybudovanou komunikáciou bude zameraná geometrickým plánom po dobudovaní 
odbočovacieho pruhu  a následne spoločnosťou Elektroservis – Šramka, s.r.o., odovzdaná 
bezodplatne do majetku mesta Prievidza. Do tejto doby bude uzatvorená nájomná zmluva 
s výškou nájmu 1,00 € s tým, že komunikácia bude verejne prístupná. MsZ tiež schválilo 
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poskytnutie súhlasu pre spoločnosť Elektroservis – Šramka, s. r. o., na vybudovanie 
prístupovej komunikácie na vlastné náklady na pozemkoch v k. ú. Prievidza. 
Hlasovanie k uzneseniu č. 151/09: 1 poslanec za, 28 poslancov proti 
Hlasovanie k uzneseniu č. 152/09: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť majiteľov garáží Pod skalou, v zast. Martou Kuchárikovou, bytom Prievidza, 
Nábrežie sv. Cyrila č. 45/1, o zníženie kúpnej ceny pozemkov v k. ú. Prievidza, parc. č. 
3499/36 až 3499/50 schválených na odpredaj uznesením MsZ č. 12/09 dňa 27.01.2009 za 
cenu 12,00 €/m2. 

MsZ uznesením č. 153/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zníženie kúpnej 
ceny pozemkov v k. ú. Prievidza pre majiteľov garáži Pod skalou, v zast. Martou 
Kuchárikovou, bytom  Prievidza.  
Hlasovanie: 2 poslanci za, 23 poslancov proti 

 

Žiadosť Jána Korca, Prievidza, bytom Lúčna ul. č. 12, o kúpu časti pozemku v  k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 2565/1 vo výmere približne 130 m2, za účelom vybudovania zadného 
vstupu a manipulačného priestoru kuchyne, zo severnej strany vybudovanie vstupného 
priestoru hlavného vchodu a banketky. 

MsZ uznesením č. 154/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre  Jána Korca, Prievidza, a to len zo severnej strany budovy na 
parcele č. 2563, za účelom  vybudovania vstupného priestoru hlavného vchodu a banketky 
za cenu 100,00 €/m2 (3 012,60 Sk/m2). 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  

 

Žiadosť spoločnosti MANUS - MED, s. r. o., Ul. Štefana Závodníka č.41, Prievidza, o kúpu 
nehnuteľností v  k. ú. Prievidza, a  to časti objektu súp. č. 90-2 na Svätoplukovej ul. č. 14, 
pozemku pod objektom, parc. č. 904/2 vo výmere 309 m2 a okolitého pozemku, parc. č. 
904/3 vo výmere 377 m2 , zameraných geometrickým plánom č. 1/2009, za účelom 
rekonštrukcie objektu - rozšírenie zdravotníckeho zariadenia a vytvorenie Centra pre 
chirurgiu ruky a rehabilitáciu a o zriadenie vecného bremena práva prístupu pre zásobovanie 
a chodcov cez pozemok parc. č. 904/1 v rozsahu podľa geometrického plánu č. 1/2009.  
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., informoval o svojom osobnom záujme a jeho zainteresovaní 
v tejto žiadosti. Následne prítomným odprezentoval za pomoci vizualizácie súčasný stav 
objektu a plán rozdelenia objektu a jeho obnovy po rekonštrukcii. Ján Dobrovodský, 
poslanec MsZ, sa informoval na situáciu so súčasnými nájomníkmi, ktorí majú podpísané 
platné nájomné zmluvy s mestom Prievidza, ako to bude s elektrickou rozvodňou po 
rozdelení objektu a kto bude rozrátavať spotrebu energii. Tiež sa zaujímal, či mesto plánuje 
zrekonštruovať aj zvyšnú časť objektu. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že mesto 
Prievidza plánuje investovať finančné prostriedky získane z odpredaja časti objektu na 
rekonštrukciu zvyšnej časti, ale všetko závisí od finančnej situácie mesta. MUDr. Jaroslav 
Cigaňák, poslanec MsZ, uviedol, že v objekte by mali byť nainštalované samostatné merače 
spotreby energii a samostatné vykurovacie zariadenia. Pokiaľ by nebolo možné spomínané 
riešenie, došlo by k rozpočítavaniu na plochu. 

MsZ uznesením č. 155/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
objektu súp. č. 90-2 na Svätoplukovej ul. č. 14, prislúchajúceho pozemku pod objektom, 
parc. č. 904/2 vo výmere 309 m2 a okolitého pozemku parc. č. 904/3 vo výmere 377 m2, 
zameraných geometrickým plánom č. 1/2009, formou verejnej obchodnej súťaže. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
 
Žiadosť Františka Fábrika, bytom Opatovce n. Nitrou č. 525 a Tomáša Sadeckého, bytom 
Kocurany č. 13,   o kúpu  nehnuteľností v k. ú. Prievidza,  objektu súp. č. II. 312  (bývalý 
pavilón   III. ZŠ na Ul. S. Chalupku), pozemku pod objektom,  parc. č. 791/2 vo výmere 449 
m2 a okolitého pozemku, z parc. č. 791/4 vo výmere približne 500 m2, za účelom 
vybudovania ubytovacieho zariadenia turistického typu s parkovacími plochami. 
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MsZ uznesením č. 156/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, pre Františka Fábrika, bytom Opatovce n. Nitrou a Tomáša 
Sadeckého, bytom Kocurany. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 27 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť spoločnosti PS MOBIL, s. r. o., Nábrežie sv. Cyrila 21/2, Prievidza, o kúpu časti 
pozemku v  k. ú. Prievidza, z parc. č. 45/1, vo výmere približne 120 - 150 m2, za účelom 
výstavby maloobchodnej predajne športu ( textil, obuv, športové potreby). 

MsZ uznesením č. 157/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre spoločnosť PS MOBIL, s. r. o., Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Františka Hrica, bytom Pravenec 193, o kúpu časti pozemku v  k. ú. Prievidza, z 
parc. č. 20/1 vo výmere približne 30 m2, za účelom vybudovania výťahu a prístupovej cesty 
do bytu pre imobilnú osobu. 

MsZ uznesením č. 158/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo nájom časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 20/1 počas výstavby výťahu k budove na parc. č. 24/1 
s výškou nájmu 1,00 € (30,1260 Sk) a jeho následný odpredaj v rozsahu zastavanej plochy 
zameranej geometrickým plánom, za cenu  12,00 €/m2 (361,512 Sk/m2) pre Františka Hrica, 
Pravenec. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť Dany Hricovej, bytom Pravenec 193, o kúpu časti pozemku v  k. ú. Prievidza, z parc. 
č. 20/1 vo výmere približne 40 m2, za účelom vybudovania spevnenej plochy, odvodnenia 
a sanačných úprav zakladania z dôvodu podmáčania a narušenia statiky bytového domu - 
prasknutie obvodového muriva domu z dôvodu nerovnomerného sadania. 
Vladimír Revický, poslanec MsZ, odporučil, aby sanačné práce na tomto pozemku vykonalo 
mesto.  

MsZ uznesením č. 159/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 20/1, vo výmere podľa skutočného zamerania 
geometrickým plánom pre Danu Hricovú, Pravenec. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 

Žiadosť Jána Šťavu - PNEUSERVIS, bytom Prievidza, Svätoplukova ul. č. 6/5, o kúpu časti 
pozemku,  v  k. ú. Prievidza, z parc. č. 210/1 vo výmere približne 200 m2, za účelom 
zriadenia dvora k prevádzke pneuservisu. 

MsZ uznesením č. 160/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Jána Šťavu - PNEUSERVIS, Prievidza. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali 
 

Žiadosť spoločnosti JUKO CK, spol. s r. o., Prievidza, Námestie slobody č. 4,  o odklad 
úhrady  kúpnej  ceny  za  predaj pozemku v k. ú. Prievidza v  zmysle  Kúpnej zmluvy č. 10/09 
zo dňa 09. 03. 2009, a to najneskôr do 30. 06. 2009 z dôvodu nepriaznivej finančnej situácie. 

MsZ uznesením č. 161/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku z Pravidiel 
pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám - predĺžiť dobu 
splatnosti kúpnej ceny v zmysle Kúpnej zmluvy č. 10/09 zo dňa 9. 03. 2009, a to v termíne 
do 30. 06. 2009 pre spoločnosť JUKO CK, spol. s r. o., Prievidza.  
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Rastislava Píša, bytom Kanianka, Bojnická cesta č. 54/2,  o odklad úhrady  kúpnej  
ceny  za  predaj pozemku v k. ú. Prievidza v  zmysle  Kúpnej zmluvy č. 01/09 zo dňa 25. 03. 
2009, a to najneskôr do 30. 06. 2009 z dôvodu nepriaznivej finančnej situácie. 
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MsZ uznesením č. 162/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predĺženie doby  
splatnosti kúpnej ceny v zmysle Kúpnej zmluvy č. 01/09 zo dňa 25. 03. 2009, a to v termíne 
do 30. 06. 2009 pre  Rastislava Píša, Kanianka.  
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Ing. Jozefa Špacíra, bytom Prievidza, Hrnčiarska ul. 551/1, o kúpu časti pozemku, v  
k. ú. Prievidza, z parc. č. 2747/27 vo výmere približne 80 m2, z dôvodu  zamedzenia 
výstavby reštauračného zariadenia na parc. č. 2747/44. 

MsZ uznesením č. 163/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v  k. ú. Prievidza, pre Ing. Jozefa Špacíra, Prievidza. 
Hlasovanie: 23 poslancov za  
 
Žiadosť Ing. Miroslava Došeka a manž., bytom Prievidza, V. Clementisa 31/7, o kúpu časti 
pozemku,  v  k. ú. Prievidza, parc. č. 7066/1 vo výmere približne 191 m2, za účelom 
rozšírenia predzáhradky. 

MsZ uznesením č. 164/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v  k. ú. Prievidza, pre Ing. Miroslava Došeka a manž., Prievidza. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 24 poslancov proti 
 
Žiadosť Ivety Herelovej, bytom Sebedražie 330/76, o kúpu pozemku,  v  k. ú. Prievidza, parc. 
č. 2857/76 vo výmere 1001 m2 podľa zamerania geometrickým plánom  č. 93/2009, za 
účelom  výstavby rodinného domu; 

MsZ uznesením č. 165/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj  
pozemku v  k. ú. Prievidza,  pre Ivetu Herelovú, Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Antona Černaya a manž., bytom Prievidza, Nábrežie sv. Cyrila č. 5/1, o  kúpu 
pozemku, v  k. ú. Prievidza,  parc. č. 2857/61 vo výmere  1 001 m2 podľa zamerania 
geometrickým plánom č. 93/2009, za účelom  výstavby rodinného domu a o možnosť úhrady 
kúpnej ceny formou splátkového kalendára na obdobie piatich rokov. 

MsZ uznesením č. 166/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Ing. 
Antona Černaya a manž.,  Prievidza. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 26 poslancov proti 
 
V rámci prerokovanie predošlých žiadostí predložil Ing. Mgr. Jozef Kobela poslanecký návrh, 
aby pozemok v k. ú. Prievidza na parc. č. 2857/61 vo výmere 2002 m2 bol zahrnutý do 
najbližšej zmeny Územného plánu mesta Prievidza pre potreby verejnej zelene. 

MsZ uznesením č. 167/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poslanecký návrh 
Ing. Mgr. Jozefa Kobelu. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Ponuka spoločnosti SUNCONE Slovakia, s. r. o., Prievidza, Ul. V. Clementisa č. 63, na 
predaj nehnuteľností v k. ú. Prievidza, parc. č. 5400/38, parc. č. 5402/4 a parc. č. 5402/5 
mestu Prievidza za  rovnakú  cenu ako ich nadobudla v  zmysle článku V.  Predkupné  právo 
Kúpnej zmluvy  č. 57/04, t. j. za  567 360,- Sk (18 832,90 €), s tým, že v prípade nevyužitia 
predkupného práva mestom Prievidza, žiada o vypustenie bodu 3. článku VI. - Zmluvné 
pokuty v Kúpnej zmluve č. 57/04 (kupujúci sa zaväzuje dokončiť výstavbu a predložiť 
právoplatné kolaudačné rozhodnutie do 5 rokov od účinnosti kúpnej zmluvy) a v prípade, že 
nebude zrušený bod 3. článku. VI., žiada o odklad termínu dokončenia výstavby skladu 
a predloženia právoplatného kolaudačného rozhodnutia o ďalších 5 rokov z dôvodu 
nepriaznivej finančnej situácie. 

MsZ uznesením č. 168/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku z Pravidiel 
pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám - predĺžiť termín 
dokončenia výstavby a predloženia právoplatného kolaudačného rozhodnutia o 3 roky , t. j. 
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z 5 rokov na 8 rokov od účinnosti Kúpnej zmluvy č. 57/04 pre spoločnosť SUNCONE 
Slovakia, s. r. o., Prievidza. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Gabriely Schindlerovej, bytom Prievidza, Koncová ul. č. 154/2, o kúpu  pozemku, v  
k. ú. Prievidza, parc. č. 3030/3 vo výmere 183 m2, za účelom rozšírenia záhrady. 

MsZ uznesením č. 169/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku 
v k. ú. Prievidza, parc. č. 3030/3,  podľa zamerania geometrickým plánom, pre Gabrielu 
Schindlerovú, Prievidza, za účelom rozšírenia záhrady za cenu 12,00 €/m2 (361,51 Sk/m2). 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť  Michala   Fabiša, bytom  Bojnice, Lúčky  č. 1244/1/3, o  prenájom  časti   pozemkov, 
v  k. ú. Prievidza, z parc. č. 2109/2 a z parc. č. 2121 vo výmere  27,5 m2 (pri budove); z parc. 
č. 2121 a z parc. č. 2122/1 vo výmere 33 m2,  za účelom vonkajšieho sedenia so záberom 
pozemkov počas celého roka ku kaviarni Fun caffe na Námestí slobody. 

MsZ uznesením č. 170/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo pre Michala Fabiša, 
Bojnice, prenájom časti pozemkov v  k. ú. Prievidza za účelom zriadenia vonkajšieho 
sedenia so záberom pozemkov počas celého roka pozdĺž kaviarne Fun caffe na Námestí 
slobody č. 15, a pozemkov oproti spomínanej kaviarni podľa vyznačenia na snímke 
z katastrálnej mapy, s tým, že medzi terasami bude asi 6 m prechod pre chodcov 
s podmienkou, že v prípade potreby mesta Prievidza bude  nájomca povinný pozemky 
uvoľniť. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 16 - 
R ô z n e 

 
Bod č. 1 - Poslanecký návrh Ing. Ivana Vaňa na zmenu uznesenia MsZ  

č. 61/09 zo dňa 24. 02. 2009 
 Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, predložil poslanecký návrh na zmenu a doplnenie 
uznesenia MsZ č. 61/09 zo dňa 24. 02. 2009, ktorým boli schválené kritériá na pridelenie 
vyhradeného parkovacieho miesta pre občanov ŤZP. Následne informoval o navrhnutých 
zmenách kritérií a ich doplnení. MUDr. Jozef Loja, poslanec MsZ, dodal, že je potrebné tieto 
kritéria upraviť aj z dôvodu spracovania osobných údajov, nakoľko presná diagnóza je 
osobným údajom a nemôže sa poskytovať na ďalšie posúdenie. Môžu sa získavať a so 
súhlasom žiadateľa spracovávať len údaje o tom, že žiadateľ nie je schopný samostatného 
pohybu v dôsledku zdravotného postihnutia bez uvedenia diagnózy. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, potvrdil, že je dôležité rešpektovať zákon a tak aj nakladať s osobnými 
údajmi a dodal, že pri prideľovaní vyhradených parkovacích miest Komisia sociálna, 
zdravotná a bytová len odporučí pridelenie parkoviska, ale konečné rozhodnutie o pridelení 
schváli Výbor volebného obvodu. 
 MsZ uznesením č. 171/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poslanecký návrh 
na zmenu uznesenia MsZ č. 61/09. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
  

Bod č. 2 - Informácia o možnosti výstavby autobusovej zastávky  
pri objekte Hypernova 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že z požiadaviek 
občanov, ale aj zo strany obchodného reťazca Hypernova, vznikla potreba vybudovania 
autobusovej zastávky MHD pri Hypernove. Za účasti mesta Prievidza, dopravného 
inšpektorátu, Hypernovy a Baumax - u sa uskutočnilo niekoľko rokovaní, ktorých výsledkom 
je ústna dohoda o vzájomnom spolufinancovaní zastávky MHD. Ing. arch. Vladimír Falat, 
vedúci odboru výstavby a RR, následne informoval o rozdelení úloh a kompetencii pri 
výstavbe zastávky medzi Hypernovou, mestom Prievidza a SAD Prievidza, a. s. Spoločnosť 
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Baumax sa na výstavbe tejto zastávky podieľať nebude, nakoľko na svoje náklady buduje 
kompletnú zastávku v opačnom smere od mesta. 
 MsZ uznesením č. 172/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vybudovanie 
autobusovej zástavky pri Hypernove.  
Hlasovanie: 25 poslancov za 
  

Bod č. 3 - Informácia o spracovaní štúdie rekonštrukcie bloku B budovy na 
Hviezdoslavovej ulici č. 3 v Prievidzi s predbežnou kalkuláciou nákladov  

v zmysle uznesenia MsZ č. 214/07 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že uznesením MsZ č. 
214/07 bolo odboru výstavby a RR uložené spracovanie štúdie prestavby budovy Priemstavu 
na Hviezdoslavovej ul., pre účely mestského úradu. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru 
výstavby a RR, následne za pomoci čiastočnej vizualizácie prítomných oboznámil s úpravou 
objektu a informoval o plánovanom členení jednotlivých odborov, podľa ich návštevnosti. 
Dodal, že predbežné náklady na prestavbu sú vyčíslené na čiastku 2 608 000,00 € 
(78 548 000,- Sk). 
 MsZ uznesením č. 173/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o spracovaní štúdie rekonštrukcie bloku B budovy na Hviezdoslavovej ul. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
   

Bod č. 4 - Informácia o možnosti vypracovania technickej štúdie  
a realizácie inteligentného dopravného systému v meste Prievidza. 

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a RR, tiež informoval o možnosti vypracovania 
štúdie a realizácie inteligentného dopravného systému, ktorý by napomáhal pri 
zabezpečovaní bezpečných, rýchlych a spoľahlivých ciest. Obdobný, ale nie úplný systém je 
už zavedený v Považskej Bystrici a Nitre. Plánuje sa vybudovanie národného systému 
dopravných informácii v SR. Systém bude potrebné zásobovať informáciami a bude 
zastrešovať informácie o doprave, životnom prostredí, zdravotníctve a informácie 
z ministerstva vnútra tak, aby prejazd cez mestá a obce bol čo najekonomickejší 
a najekologickejší. Mali by byť poskytované tiež informácie o obsadenosti parkovísk, meranie 
rýchlosti a meteorologické sledovania. V roku 2009 sa do tohto projektu zapoja mestá 
Prešov, Žilina, Nitra a Martin. V roku 2010 sa plánuje zapojenie mesta Prievidza a Trenčín.   
 MsZ uznesením č. 174/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zaradenie mesta 
Prievidza do programu budovania inteligentného dopravného systému. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 4 poslanci sa zdržali  
     

Bod č. 5 - Informácia ohľadom vyúčtovávania poskytnutých finančných 
prostriedkov športovými klubmi 

 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o vyúčtovaní poskytnutých 
finančných prostriedkov športovými klubmi HBK Prievidza, MŠHK Prievidza a FK Mesto 
Prievidza. Uviedol, že všetky športové kluby predložili potrebné účtovné doklady a komisia 
následne odporučila uvoľnenie ďalších tranží na činnosť klubov.  
 MsZ uznesením č. 175/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie druhej 
časti finančných prostriedkov na činnosť klubu HBK Prievidza. 
Hlasovanie: 23 poslancov za   

MsZ uznesením č. 176/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie druhej 
časti finančných prostriedkov na činnosť klubu MŠHK Prievidza. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   

MsZ uznesením č. 177/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie druhej 
časti finančných prostriedkov na činnosť klubu FK Mesto Prievidza. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali   
 

Bod č. 6 - Schválenie platu hlavného kontrolóra mesta Prievidza 
 V rámci tohto bodu rokovania Helena Dadíková, predsedníčka návrhovej komisie, 

prečítala návrh uznesenia na plat hlavnej kontrolórky mesta a následne sa hlasovalo.  
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 MsZ uznesením č. 178/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo plat hlavnej 
kontrolórky mesta. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   

 
Bod č. 7 - Informácia o dostavbe polyfunkčného objektu Prievidza (Titanic) 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o potrebe rozhodnutia o využití 
a používaní polyfunkčného objektu Prievidza (Titanic). Z dôvodu uspokojenia tejto potreby 
odporučil MsZ, aby bola zvolená odborná komisia na posúdenie návrhu dostavby 
a budúceho využitia priestorov Regionálneho obchodného centra („Titanic“) s tým, že 
komisia do dňa 31. 05. 2009 bude zasadať a bude hľadať riešenia budúceho využitia tohto 
objektu. Návrhy komisie budú predmetom rokovania MsZ dňa 30. 06. 2009. Je potrebné 
rozhodnúť, či bude tento objekt prevzatý do majetku mesta Prievidza, čo bude potrebné riešiť 
leasingom, alebo v prípade prenájmu objektu je potrebné určiť na koľko rokov je potrebné 
podpísať nájomnú zmluvu. Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby 
predsedom tejto komisie bol Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, členovia - Milan 
Budáč, Mgr. Katarína Bubnášová, Vladimír Revický, Ing. Mgr. Jozef Kobela, Helena 
Dadíková, Bc. Peter Paulík, Ing. Katarína Bašková, Ing. arch. Vladimír Falat. Za 
zapisovateľku odbornej komisie odporučil Janu Muchovú.     
 MsZ uznesením č. 179/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odbornú komisiu na 
posúdenie návrhu dostavby a budúceho využitia objektu R. O. C. Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

 
- k bodu 18 -  

Interpelácie poslancov 
 

  Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa informovala, či sa bude kosenie 
mesta vykonávať podľa harmonogramu alebo všetko bude závisieť od finančnej situácie 
rozpočtu. Ing. Juraj Romančák, konateľ spoločnosti TEZAS, s. r. o., uviedol, že centrum 
mesta bude kosené 2x a ostatné časti mesta podľa potreby.   
 
 

- k bodu 19 - 
Záver 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 28. 04. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
     Mgr. Katarína Bubnášová                      Ing. Ivan Vaňo     
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 06. 05. 2009 
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